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De gemeenteraad heeft afgelopen jaren regelmatig aandacht gevraagd voor het verbeteren van de 
verkeersveiligheid. De wens om daar meer aan te doen wordt breed gedeeld. Ook bewoners, die zich 

zorgen maken over hun buurt zoeken naar wat zij kunnen betekenen. Daarom heb ik eerder in de 

raadscommissie gevraagd om een virtuele gereedschapskist te ontwikkelen, waarmee bewoners 
inspiratie kunnen opdoen en tips van de gemeente kunnen krijgen.  

Tijdens de raadscommissie van 26 oktober hebben we daarbij gevraagd naar de voortgang hiervan en 
wethouder Van Hooijdonk gaf aan te verwachten dat het dit kalenderjaar gerealiseerd kon worden.  

 
Op de site  (https://www.utrecht.nl/wonen-en-leven/verkeer/verkeersveiligheid/) is meer informatie 

opgenomen dan een jaar geleden, daar ben ik blij mee, maar het overgrote deel van de informatie 

gaat over wat de gemeente al doet of juist niet wil doen. Het kopje over snelheidsborden bevat 
bijvoorbeeld geen directe link om te vragen die naar de eigen straat te verplaatsen, waardoor 

bewoners direct een handelingsperspectief hebben. Datzelfde geldt ook voor de verwijzing naar slecht 
zicht op kruispunten, waar alleen maar gezegd wordt dat spiegels geen oplossing zijn. Snoeien van 

groen of het aanpassen van een schutting kan dat wel zijn, maar dat staat niet op de site.  

 
Daarom de volgende vragen: 

1. Vindt het college dat de toezegging om een gereedschapskist voor bewoners te ontwikkelen 
afdoende is ingelost? Zo nee, wanneer gebeurt dit dan wel?  

 
2. Is het college het met de CDA-fractie eens dat er nog veel meer kan om bewoners te helpen de 

verkeersveiligheid te verbeteren en dat de informatie op de website nog verder uitgebreid moet 

worden? Zo nee, waarom niet?  
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